

PROTOKOLL  
F-TEKNOLOGSEKTIONENS STYRELSEMÖTE  
Torsdagen den sjätte september 2001

**Närvarande:** Ordförande Erik Halvordsson  
Vice ordförande Jens Andersson  
Kassör Magnus Jonsson  
Sekreterare Per Jacobsson  
DP-överste Staffan Sahlin  
Sexmästare Amanda Lindeman  
SNF-ordförande Elisabeth Tengborn  
Farm-ordförande Charlotte Rosslind  
Foc-ordförande Jens Samuelsson

## §1 Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat.

## §2 Kommittéer

Rapporter från:

GFK (Amanda): Tillståndet i gasquen är inte riktigt klart och endast medlemmar i kåren får komma in för närvarande. Jens A undrar om han får ordna en Jens-gasque och det skall enligt Amanda gå bra.

Lokala samverkansgruppen (Jens A): På senaste mötet talades det om säkerheten för doktorander och studenter på laborationer.

Erik föreslår att det ska vara möjligt att rapportera vad som hänt på kommittémöten på hemsidan vilket skall fixas av t.ex. sekreteraren.

## §3 SNF

SNF har utsett Jonas Sunryd till representant i FIR. Elisabeth undrar om hon har rätt att, som SNF-ordförande, utse representanter mellan styremöten och mötet anser att det inte skall vara några problem.

## §4 Tröjor

Jens S tar på sig ansvaret för att fixa styrettröjorna.

## §5 Farm

Charlotte berättar att ett företag där Peter Nordin varit inblandat inte har betalat fakturan på 9 560 kr. för medverkan på F-expot. Erik tar på sig att tala med dekanus om saken.

## §6 ÄG-fysik

Erik föreslår att styret skall försöka samarbeta mer med ÄG-fysik och det beslutas att ÄG-fysik skall bjudas in på en lunch med styret.

## §7 Sektionsmöte

Tiden för sektionsmötet bestäms till 15.00 tisdagen i lv 5. Det bestäms också att styret skall informera och presentera sig själva i god tid innan mötet.

## §8 Stadgeprojekt

Ordförande emeritus Mattias Johansson har tagit på sig rollen som projektledare för revideringen av fysikteknologsektionens stadgar. Det bestäms att Mattias till nästa styremöte skall presentera en plan.

## §9 Uthyrning av Focus

Seija tycker tydligen inte om att Focus hyrs ut. Staffan skall kolla upp hur andra sektioner sköter uthyrning av sektionslokaler.

## §10 Lilla gröna

Alla föreningar skall själva ändra sina uppgifter i Lilla gröna på nätet innan den 10 september för att ändringarna skall komma med i den tryckta versionen. Sekreteraren tar på sig ansvaret att meddela alla sektionsföreningar.

## §11 Budget

Magnus informerar om att han vill ha information av föreningskassörer för att kunna göra upp en budget.

## §12 Focumaterikör

FnollK, i form av ordförande Jakob Sjöbäck, kommer en halvtimme för sent och berättar att de inte vill att Focumateriet skall anordna Focumaterikör under nollningen. Jakob berättar också att FnollK tagit upp frågan med MK, som hänvisat till F-styret. Orsaken till motviljan till Focumateriköret är att FnollK anser att Focumateriet misskött sig under stadsrundvandringen, samt att det förekom mycket fylla och några akutbesök på Focumateriköret för två år sedan.

Mötet anser att Focumateriet, eftersom de valts av teknologsektionens medlemmar, är betrodda att ansvara för att Focumateriköret följer kårens alkoholpolicy. Mötet anser också att vad som hände under Focumateriköret för två år sedan inte är relevant i frågan.

Mötet beslutar att inte hindra Focumateriet att anordna Focumaterikör under nollningen.

## §13 Studieplatser

Erik, Jens A, Elisabeth samt andra ej utsedda teknologer får i uppdrag att tillsammans med Cecilia Mouwitz Lindsten ansvara för inredningen av de temporära studieplatserna i FL53-54. Mötet anser också att det måste tillsättas en arbetsgrupp för en långsiktig lösning av problemet med studieplatser och Erik kommer att ta upp frågan på nästa FIR-möte.

## §14 Övrig fråga

Jens S berättar att han har väldiga problem med att närvara på styremöten på torsdagar. Mötet beslutar att ha styremöten på måndagar i stället.

## §15 Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat och cyklar till GU.

Per Jacobsson  
Sekreterare

Justeras

Erik Halvordsson  
Ordförande